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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEȚEAN CARAȘ-SEVERIN 

 Piaţa 1 Decembrie 1918, nr.  1,  320084, REŞIŢA  

Tel.  +40 –  (0)255 –  211420,1 Fax: +40 (0)255 211127  

E-mail: cjcs@cjcs.ro  

 

 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 24.03.2020, ora 12,00, în cadrul şedinţei extraordinare convocată de îndată a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi  26 de consilieri județeni.  

 Lipsesc motivat: domnul consilier Bocșan Florentin, domnul consilier Ciobanu Cristian, domnul 

consilier Grindeanu Nicolae și domnul consilier Purea Paul. 

Şedinţa a fost convocată de îndată prin Dispoziţia nr.227/23.03.2020, potrivit art.179 alin.(3) din 

Codul administrativ, completat ulterior, și prin adresa nr.I/5607/23.03.2020. Urmare a stării de fapt la 

nivel național, s-a luat decizia de a limita la maxim numărul participanților în calitate de invitați, motiv 

pentru care ședința a putut fi urmărită în cadrul unei transmisiuni în direct pe contul de Facebook al 

Consiliului Județean Caraș-Severin. 

Participă de drept domnul secretar general al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: doamna subprefect Sărăor Elena-Adriana, doamna manager Stancovici 

Simona Alina Zora - Spitalul Județean de Urgență Reșița, domnul manager Adrian Cican - Spitalul 

Municipal de Urgență Caransebeș, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-

Severin și un reprezentant din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presa on-line. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Regulamentului propriu de organizare și 

funcționare al Consiliului Județean Caraș-Severin, republicat, cu modificările și completările ulterioare. 

2.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 43.082,53 mii lei din excedentul bugetului local 

al Județului Caraș-Severin rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2019, în valoare de 53.195,66 mii 

lei, în anul 2020. 

3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2020. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.48/19.02.2020 privind 

aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor de venituri și cheltuieli 

ale instituțiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-Severin și finanțate de 

către acesta pe sursa A, pe anul 2020, modificată.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua, tuturor! Ne întâlnim într-o ședință extraordinară 

convocată de îndată, ținând cont de situația actuală. Ședința este legal constituită. Lipsesc domnii Bocșan 

Florentin, Ciobanu Cristian, Grindeanu Nicolae, Marșalic Jaro Norbert și Purea Paul. Înainte de a intra în 

ordinea de zi, domnul secretar, procesele-verbale. 

Domnul secretar general al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În mape 

avem două procese-verbale. Primul este încheiat cu ocazia ședinței ordinare din data de 19 februarie 

2020. A lipsit motivat la acea ședință domnul Cojocariu. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, 

propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt.  

 Al doilea proces-verbal este încheiat cu ocazia ședinței extraordinare din data de 9 martie 2020. 

Au lipsit la acea ședință domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius, domnul doctor Marșalic Jaro, doamna 

consilier Pascu Ionela-Ancuța și domnul consilier Surdu Daniel George. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți 

amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este ”pentru”? Mulțumesc.  
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* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Regulamentului propriu de organizare și 

funcționare al Consiliului Județean Caraș-Severin, republicat, cu modificările și completările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Primul punct pe ordinea de zi este o completare la 

Regulamentul propriu de organizare și funcționare al Consiliului Județean Caraș-Severin. Ținând cont de 

situația actuală, propunem modificarea regulamentului propriu, astfel încât să putem să ne desfășurăm, 

dacă situația o impune, să desfășurăm ședințe on-line. În material este trecut ”on-line în sistem 

videoconferință”. O să vă propun să tăiem ”videoconferință”, pentru că există mai multe modalități: on-

line în sistem videoconferință, on-line în sistem teleconferință, on-line pur și simplu. Atunci, ca să nu 

limităm, să lăsăm doar ”on-line”. În funcție de soluția pe care o vom agrea-o, vom întreprinde măsurile 

necesare. Veți fi anunțați dinainte cum se va desfășura ședința. Domnul secretar, dacă mai doriți să faceți 

completări. 

Domnul secretar general al județului Ciobanu Darian: Da, un amendament de formă, domnule 

președinte. Îl facem în timp real pe considerentul că, ieri, Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și 

Administrației a remis către instituțiile prefectului de pe raza județelor, a remis o normă metodologică 

prin care statuează exact chestiunea care am făcut-o noi. Au un articol care, spun ei, recomandă să fie 

preluat în toate regulamentele proprii. O să-i dau citire și aș vrea ca articolul acesta să fie articolul 2 și în 

cronologie să se modifice. Deci: ”În situații excepționale constatate de către autoritățile abilitate, precum 

epidemiile, pandemiile, fenomene naturale extreme, cutremure, actele de terorism si alte situatii care fac 

imposibilă prezența consilierilor județeni la locul desfășurării ședințelor Consiliului Județean, ședințele 

Consiliului Județean sau ale comisiilor de specialitate, se desfășoară prin mijloace electronice, în baza 

unei proceduri aprobate cu celeritate, prin hotărârea Consiliului Județean, cu majoritate simplă. 

Rezultatele votului vor fi consemnate de către secretarul general al județului, în procesul-verbal al 

ședinței.” Totodată, aș vrea ca adresa remisă instituțiilor prefectului de pe raza județelor să fie menționată 

în preambul. Are numărul 46.408 din 23 martie a.c. Mulțumesc, domnule președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, mulțumesc. Deci vom avea atunci cu un articol în plus, 

da? 

Domnul secretar general al județului Ciobanu Darian: Da, da. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Dacă sunt intervenții? 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, nu e o problemă de fond, dar, ca 

exprimare, aș vrea eu să atrag atenția. La articolul 2, spune la un moment dat că ”președintele Consiliului 

Județean poate chema Consiliul Județean”. Să se scrie că ”se convocă” sau ”poate convoca”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru că, ”chema” ”merg la o bere, merg acolo...” 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, în regulă. E foarte bună observația. Dacă mai sunt 

altele? Cu amendamentele, atunci, introducem un articol în plus, modificăm la articolul 2, ”poate 

convoca”, și tot la articolul 2, ”se vor desfășura on-line” fără ”în format videoconferință”. Dacă sunteți de 

acord? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

(A ajuns în sală și domnul consilier  Marșalic Jaro Norbert.) 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei de 43.082,53 mii lei din excedentul bugetului local 

al Județului Caraș-Severin rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2019, în valoare de 53.195,66 mii 

lei, în anul 2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Următoarele proiecte sunt cele pentru care am convocat 

această ședință extraordinară, dar am profitat de acest lucru și pentru a modifica Regulamentul de 
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organizare și funcționare. Sunt cele prin care preluăm din excedentul bugetar două sume de bani: una 

destinată Spitalului Județean de Urgență Reșița și una destinată Spitalului Municipal de Urgență 

Caransebeș. Pentru Spitalul din Reșița, săptămâna trecută, joi, ne-a parvenit o adresă cu un necesar de 

echipamente medicale, de aparatură medicală. Suma totală este 952,69 mii lei. Este vorba de aparat de 

ventilație adulți (4 bucăți), aparat de ventilare portabil (1 bucată), monitor funcții vitale (2 bucăți), 

injectomat (10 bucăți), ecocardiograf (1 bucată), defibrilator bifazic (2 bucăți) și un aparat de testare 

Real-Time PCR (1 bucată). 

Noi am început, de când am primit adresa de la Spital, am demarat procedura. Pentru că procedura 

de achiziție, ținând cont de dificultățile în care se află Spitalul Județean de Urgență Reșița, achiziția o 

face Consiliul Județean. Am demarat procedurile, a fost ridicat pe SEAP. Avem termen la începutul lunii 

viitoare, de deschidere a ofertelor. Sigur că, ne dorim să avem și oferte. Principalele lucruri pe care le 

vom urmări la oferte sunt termenul de livrare și, bineînțeles, prețul. De asemenea, ieri am primit adresa 

Spitalului din Caransebeș, și dânșii se confruntă cu o lipsă de aparatură și au nevoie și de o investiție în 

stația de oxigen. Am fi încercat să le achiziționăm tot noi, doar că depășeam plafonul și nu mai eram pe 

procedură simplificată. Noi nu avem voie să facem procedură directă, doar Ministerul Sănătății și 

spitalele din subordinea Ministerului Sănătății. Dacă am fi achiziționat și pentru Caransebeș, aparatură, 

depășeam plafonul și ar fi fost 30 de zile perioada de depunere a ofertelor. Din acest motiv, am ales 

varianta ca pentru Spitalul din Caransebeș să alocăm 800,00 mii lei. Banii, în mare parte, merg pentru 

acea investiție de care vă spuneam. Este prezent și domnul director al Spitalului din Caransebeș, alături 

de managerul Spitalului Județean de Urgență Reșița. Cea mai mare a acelei sume va merge pentru stația 

de oxigen și, de asemenea, diferența pentru achiziționarea unui aparat din acesta de testare PCR. Este 

primul proiect de hotărâre, în care preluăm banii din excedentul bugetar și apoi, două proiecte de hotărâri, 

cel privind bugetul și cel pe sursa A, consecințe a acestui proiect. Nu o să mai vorbesc la fiecare, vi le-am 

spus. Totodată, prevedem și o alocare de 63,60 mii lei pentru Direcția Generală de Asistență Socială și 

Protecția Copilului. În proiectul nr.3 regăsiți acest lucru. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, o să vă supun la 

vot pe rând. Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4 cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

Cum o să terminăm ședința, hârtiile vor pleca spre informare către Primăria Caransebeș. Am 

discutat cu domnul primar Felix Borcean, dânșii vor face o rectificare de buget ca să își prindă acești 

bani. Vreau să mai fac o scurtă precizare. Cele două spitale, cel din Reșița și cel din Caransebeș, vor fi 

spitalele care vor fi în prima linie în lupta cu COVID-19. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

3.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2020. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: V-am spus, consecința punctului anterior. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot având un interes personal.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George nu 

participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier 

Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. Vă mulțumesc. 
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* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr.48/19.02.2020 privind 

aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a bugetelor de venituri și cheltuieli 

ale instituțiilor și serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Județean Caraș-Severin și finanțate de 

către acesta pe sursa A, pe anul 2020, modificată.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este vorba de banii către Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin. Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Se 

adoptă în unanimitate.  

Nu avem pe sursă F, pentru că vă spuneam că achiziția pentru Spitalul din Reșița o face Consiliul 

Județean, fiind deja demarată procedura. Chiar dacă nu aveam hotărârea de Consiliu, am demarat 

procedura pe dispoziție și notă de fundamentare aprobată de președintele Consiliului Județean.  

Dacă va mai fi cazul vă vom mai convoca. În funcție de cum evoluează situația, vom alege 

modalitatea de desfășurare a ședinței de Consiliu Județean. Dacă e să mă întrebați care variantă o prefer, 

eu o prefer pe aceasta. Însă, sigur că, dacă situația o va impune, vom trece și la alte modalități. Intenționat 

am făcut foarte cald în sală, ca să omorâm din fașă virusul, să nu avem. Vă mulțumesc, tuturor, pentru 

prezență. Nu pot să vă spun decât, să aveți grijă de dumneavoastră și să vă feriți în perioada următoare! 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

 

 

 

 

    PREȘEDINTE,                      SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 

         Silviu HURDUZEU                     Darian CIOBANU 
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